



Protokoll Styrelsemöte S09 2023-03-28

Närvaro:	Sofia Tatidis	Ordförande
	Hampus Serneke	Vice Ordförande
	Axel Svensson	Skattmästare
	Mikolaj Sinicka	Studierådsordförande
	Oliver Levay	Informationsansvarig
	Arvid Karp	Cafémästare
	Adam Coleman	Näringslivsansvarig
	Julia Karlsson	Källarmästare
	Rafael Holgersson	Aktivitetsansvarig
	Ludvig Svedberg	Sexmästare
	Pernilla Åström	Øverphøs
	Joel Bäcker	Revisor
	Linus Åbrink	Revisor
	Märta Holmquist	
	Oskar Stenberg	

§1	OFMÖ	Ordförande Sofia Tatidis förklarade mötet öppnat klockan 12:19.
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes.
§3	Adjungeringar	Mötet beslöt att adjungera följande: • Märta Holmquist • Oskar Stenberg
§4	Föredragningslista	Föredragningslistan godkändes med ändringen att stryka punkt §15.
§5	Val av justerare	Mötet beslöt att välja Axel Svensson till medjusterare.
§6	Föregående mötesprotokoll	Mötet beslöt att godkänna protokollet för S08 (2023-03-21) med de redaktionella ändringarna att åtgärda felstavningen av "Saudiarabien" i punkten Omvärldsbevakning, att åtgärda felstavningarna i punkt 16, att åtgärda felformateringen av ett par citationstecken i punkt 4, samt att åtgärda felstavningen i Veckans aforism.
§7	Information från kåren	• Det är fullmäktigemöte på Torsdag • Det är fyllnadsval till Fullmäktige, så rösta. • Kåren står på campus på den här veckan och pratar om vad de gör.



- §8 Information PLCD Ingen ny information.
- §9 Information från kollegierna Arvid Carp har varit på sitt första kollegiemöte. Stora Cafétack-festen blir av, men det finns en risk att det krockar med VTMed-extra.
- Øverphøs och resten av ØPK har haft ett möte för att undvika schemakrockar. På måndag kommer alla sektioners peppare ha en get-together.
- Alumni-kollegiet har haft sitt första möte.
- Julia Karlsson har haft tomtekollegiemöte för att sammanställa en lista mellan sektionerna med inventarier som man kan låna eller hyra.
- Sofia har haft möte förra torsdagen och hon sade att det är styrelsesittning på fredag.
- §10 Ekonomisk status Vi är inte längre "teknikfokus-bakis" – vi har fått in mycket pengar. Vi kommer att dela med oss till E-sektionen, men likviditeten är bra.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- Skattmästeriet** Vi har bokfört.
- Studierådet** Fortsatt mycket med planering med Specialiseringsworkshopen som kommer att ske nästa vecka.
- Informationsutskottet** Vi har haft infukvällar som vanligt. Denna veckan har vi börjar söka fler filmare, och hoppas att folk vill söka! :)
- Cafémästeriet** Vi höll en våffeldagsbrunch, det var en succé! Den nya ciabattan är också god och *väldigt* populär.
- Näringslivsutskottet** Vi har haft NärU möte båda veckorna och börjat delegera i större volym :) Vi har färdigställt sponserna (8 st WOW) till ryggsäcken och haft vårt första möte med E gällande Robowars. Vi har även haft NärU kic-koff och kontorsevenemang hos Consafe Logistics (fail...). Har hållits möte med Schneider gällande huvudsponsor-samarbete.
- Källarmästeriet** Vi har haft Boys' week, vice och root tog över och hade roligt. iDét är fräscht igen, och nätverksswitchar har konfigurerats. Vi har även fixat nya pilar så att folk kan öva inför DÖMD! Snickerboa har planerats in 13-14 maj, och snart kanske vi inte behöver använda bit.ly för att förkorta länkar mer. Såklart passade de även på att dansa på borden och "fixade" Källarmästarens skåp... Har även börjat ha möten lite då och då med "TomteK", vilket är basically



alla Källarmästar-representanter från alla sektioner. Vi ska försöka samordna en inventarielista så att vi lättare kan hitta saker att låna/hyra av varann, istället för att behöva köpa en uppsättning var av allt.

Aktivitetsutskottet Vi har haft fotboll, spelkväll, löpning och badminton. Vi var också med på E o Fs volleyboll.

Sexmästeriet Förra veckan var fullt upp med stormöten och planera vår nästa sittning, eller rättare sagt "sittning", som vi har den 1a april. Den kommer bli väldigt kul! Vi har även haft stormöte med staben kring nollningen, och ska inom kort börja planera våra nollningsevenemang för att vara ute i god tid.

Nollningsutskottet Nu har vi förhandlat nollningschema tillsammans med de andra sektionerna. Vi har börjat intervjua phaddrar. Pepparna har planerat temafilm och outfits.

- | | | |
|-----|--|--|
| §12 | Omvärldsbevakning | <ul style="list-style-type: none">• Sveriges befolkning överlag är ganska pessimistiska.• Det är jordbävningar i Pakistan Afghanistan.• 30% av samtliga män i åldrarna 18-30 anser att livet är meningslöst (enligt någon undersökning).• Det skedde typ en brand i ett fordon utanför Svedala men ingen blev skadad. |
| §13 | Val av funktionärer inom SRD | Mikolaj Sinicka informerade om att: <ul style="list-style-type: none">• Axel Hartwig har valts till funktionär inom Studierådet,• Axel Svensson har valts till funktionär inom Studierådet. |
| §14 | Val av funktionärer inom Informationsutskottet | Oliver Levay presenterade kandidaterna.
Mötet beslöt att välja in <ul style="list-style-type: none">• Ester Nielsen till funktionär inom Informationsutskottet,• Mikolaj Sinicka till Arkivarie. |
| §15 | Entlediganden av funktionärer | Ingen att entlediga. |
| §16 | Meddelanden | <ul style="list-style-type: none">• InfU söker filmare.• Studierådet och PLED håller i en workshop om specialiseringar nu på måndag.• Det är Snickerboa den 13-14:e maj.• Det är VTM ikväll. |



§17 Övrigt

Sofia har bett kåren att uppdatera sina stadgar angående personval.

Sofia har frågat andra sektioner om hur deras representationsbudget ser ut.

Sofia sade till Oliver att arkivarierna ska flytta på sakerna framför rören.

Styrelsen ska se till att jobba med sina likabehandlingsplaner så att de är klara innan onsdag kväll.

Sofia och Axel hade möte med D-chip och det föreslogs att D-chip skulle bli en egen organisation.

Rootmästeriet kommer att stänga ner servrarna på söndag för att byta switchar.

Oliver sade att inloggningssystemet bör fungera som det ska nu, men man kan behöva rensa sina kakor för att det ska fungera.

Ludvig Svedberg har köpt en prenumeration av GPT-4.

§18 Veckans aforism

Jag räknas. Du räknas.

– Någon på Rapport den 24/3-2023

§19 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:46.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Hampus Serneke
Vice Ordförande

Sofia Tatidis
Ordförande

Axel Svensson
Mötesjusterare